

The Spa Menu





Facials

Soins Visage

***Hydradermie Youth Treatment - 60mins**

Hydradermie Jeunesse

This personalised facial visibly rejuvenates the skin by increasing cellular energy. Targeted to clients unique skin type and beauty objectives.

Dehydrated | Dry | Mature | Sensitive | Oily | Dark spots |
Preparation for sun exposure.

Ce Soin du visage personnalisé rajeunit visiblement la peau en augmentant l'énergie cellulaire. Ciblé sur les types de peau unique et les objectifs de beauté des clients.

*Déshydraté | Sec | Mature | Sensible | Gras | Taches Brunes |
Préparation à l'exposition au soleil.*

***Hydradermie Lift Treatment - 60mins**

Soin Hydradermie Lift

This instant lifting treatment brings revolutionary youthfulness and renewed tone by stimulating the muscles and providing a massage that lift the facial features.

Ce soin liftant instantané apporte une jeunesse révolutionnaire et un tonus renouvelé en stimulant les muscles et en apportant un massage qui lève les traits du visage.

***Hydradermie Treatment For Men – 60mins**

Soin Hydradermie pour Homme

Hydradermie for men perfectly moisturises and cleanse the skin. Gentle ionised and light massaging motion of the roll help to moisturize deeper the skin layer and ensure deep cleansing.

Hydradermie pour homme hydrate et nettoie parfaitement la peau. Le mouvement de massage ionisé et léger du rouleau aide à hydrater plus profondément et à assurer un nettoyage en profondeur.

***Eye Lift Treatment - 50mins**

Soin Eye Lift

The combination of exclusive eye massage techniques and muscle stimulating using micro currents works to visibly lift, tone and aid drainage and boost microcirculation.

La combinaison de techniques exclusives de massage des yeux et de stimulation musculaire par micro-courants qui agit pour lifter, tonifier et faciliter visiblement le drainage et stimuler la microcirculation.

Age Summum 'The Ultimate Anti-ageing Facial'

'Soin Anti-Age Global'

Age Summum Treatment smooths fine lines & wrinkles to restore a youthful radiance using Vitamin C, hyaluronic acid and pro-collagen.

Âge Summum est un soin qui agit à tous les niveaux de l'épiderme et du derme pour gommer l'ensemble des signes de l'âge grâce à la vitamine C, à l'acide hyaluronique et au pro-collagène.

Lift Summum' The Ultimate Lifting Facial'

'Soin Fermeté Anti-age' - 60mins

Exclusive skincare treatment that provides an immediate action against signs of ageing and fatigue by smoothing the skin, reshaping facial contours and firming cleavage.

Soin exclusif de la peau qui permet une action immédiate contre les signes de vieillissement et de fatigue de la peau, les contours du visage et du décolleté.

Re-oxygenating Detoxifying Treatment - 60mins

Soin Détoxifiant Ré-oxygénant

The Detoxifying Skin Care releases the skin from toxins and pollution, while re-oxygenating it. Instantly after the treatment, the skin is radiant and the complexion is brightened.

Le soin détoxifiant libère la peau des toxines et de la pollution, tout en la ré-oxygénant. Immédiatement après le soin, la peau est éclatante et le teint est illuminé.



Body Treatment

Soins Corps

Slim logic Treatment - 90mins *Soins Minceur Anti-Cellulite*

The Slim Logic treatment is a slimming program in three stages: An exfoliating enzymatic scrub, a deep caffeine massage, an anti-cellulite and anti-water "Sauna Effect" wrap that combines exclusive hands-on treatment methods with powerful active-burners for a slimmed-down figure, redefined contours and visibly improving skin quality.

Le soin Slim Logic est le programme minceur en trois étapes : Un gommage enzymatique exfoliant, un modelage profond à la caféine et un enveloppement "Effet Sauna" anti-cellulite et anti-eau qui conjugue méthodes de soin manuelles exclusives et des actifs brûleurs-destockeurs puissants pour une silhouette affinée, des contours redéfinis et une qualité de peau visiblement améliorée.

Mirific Relaxation Treatment - 75mins *Soins Mirific Evasion GUINOT*

This treatment combines the finest hands-on techniques of relaxation with the use of 4 precious oils that possess anti-aging and nourishing properties.

Ce traitement combine les meilleures techniques tactiles de relaxation avec l'utilisation de 4 huiles essentielles qui possèdent des vertus anti-âges et réparatrices.

"Foot Peeling" Treatment GUINOT - 30mins *Soin "Foot Peeling" GUINOT*

This peeling treatment, originally designed to soothe and rejuvenate the feet, combines two effects: a "peeling effect" that eliminates all roughness on the soles of the feet and a "regenerating effect" on the upper surface of the foot.

Ce soin peeling, spécifiquement conçu pour adoucir et rajeunir les pieds, allie deux effets : "effet peeling" qui élimine toutes les rugosités sur la plante des pieds et "effet régénérant" sur le dessus de la plante du pied.





Holistic Therapy

Thérapie Holistique

Traditional Thai Yoga - 90mins

Massage traditionnel Yoga Thai

Traditional Thai Yoga bodywork focus on improving and balancing the flow of energy throughout the body and combines dynamic-assisted stretching influenced by yoga with physical pressure and Chinese acupuncture applied along energy lines.

Le massage Traditionnel Yoga Thai se concentre sur l'amélioration et l'équilibre du flux d'énergie dans tout le corps en combinant des étirements assistés dynamiquement influencés par le yoga avec une pression physique et l'acupuncture chinoise appliquées le long des lignes d'énergie.

Shell and Hot Stone Massage - 90mins

Massage aux Coquillages et pierres Chaudes

This therapy is a variation of the classic massage in which flat stones and smooth shells are heated and placed on key points of the body and are also used to massage certain areas of the body to release tension and relieve sore muscles.

Cette thérapie est une variante du massage classique dans laquelle des pierres volcaniques et des coquillages lisses sont chauffés et placés sur des points clés du corps. Ils sont également utilisés pour masser certaines zones du corps afin de relâcher les tensions et de soulager les muscles endoloris

Candle massage - 90mins

Massage à la bougie

Candle massages are extremely relaxing, the soothing aroma of the candle will take you on a journey of senses. A massage combining warm essences and expert movements that will leave you rejuvenate.

Le massage à la bougie est extrêmement relaxant, l'arôme apaisant de la bougie vous transportera dans un voyage des sens, un massage expert alliant essences et mouvements qui vous laissera dans un état de pure bonheur.

Muscle Ease Massage - 60mins / 90mins

Massage Musculaire Intense

This massage is designed to relieve pain and muscle tension throughout the body, and is extremely beneficial because it reaches the deepest layers to release muscular adhesions.

Ce massage est conçu pour soulager la douleur et la tension musculaire dans tout le corps. Il est extrêmement bénéfique car il atteint les couches les plus profondes pour libérer les adhésions musculaires.

Cupping Massage - 90mins

Massage aux Ventouses

Cupping massage uses special cups on your skin to create suction, main purpose of this treatment is to help with muscle inflammation, detoxifies, improves blood flow & promote relaxation.

Ce massage utilise des ventouses spéciales sur la peau pour créer une aspiration. Le but principal de ce soin est d'aider à lutter contre l'inflammation musculaire, détoxifie et d'améliore la circulation sanguine, favorise la relaxation.

Lymphatic Massage - 90mins

Drainage Lymphatique

This unique form of massage is designed to stimulate lymphatic fluid and encourage the lymph to move freely through the system. It also helps to eliminate toxins and excess fluid retention in the body.

Ce type de massage est conçu pour stimuler le fluide lymphatique et encourager la lymphe à se déplacer librement dans le système. Il aide également à éliminer les toxines et la rétention de fluides corporels.

Pregnancy Massage - 90mins

Massage Prénatal

The pregnancy massage is a soothing therapeutic massage that focuses on the particular needs of the mother-to-be, as she undergoes many changes in her body. The massage is recommended from the second trimester (4 months).

Le massage prénatal est un massage thérapeutique et apaisant qui se concentre sur les besoins particuliers de la future maman, dont le corps subit de nombreux changements. Ce massage est recommandé à partir du deuxième trimestre (4 mois).

Foot Reflexology - 50mins

Réflexologie des Pieds

This holistic therapy uses different massage techniques to relieve tension and stimulate the lymphatic system through pressure points.

Cette thérapie holistique utilise différentes techniques de massage pour soulager les tensions et stimuler le système lymphatique par le biais de points de pression.



Ayurvedic Therapy

Soins Corps

Thai Oil Massage - 60/90mins

Massage Thai à L'huile

The Thai Oil Massage is a blend of moderate to high pressure stretching and rhythmic movements along the meridians.

Le massage Thai à l'huile est une combinaison d'étirements à pression modérée à élever et de mouvements rythmiques le long des méridiens.

Potali Massage - 75 mins

Massage Potali

The Potali massage is a treatment in which hot pouches filled with herbs and essential oils are applied and massaged on the body. This unique treatment helps to eliminate toxins and improve blood circulation.

Le massage Potali est un traitement dans lequel des pochons chauds garnis d'herbes et d'huiles essentielles sont appliqués et massés sur le corps. Ce traitement unique permet d'éliminer les toxines et d'améliorer la circulation sanguine.

Marma Abhyanga Massage - 60mins / 90 mins

Massage Abhyanga à L'huile Chaude

This Ayurvedic therapeutic oil massage uses pressure points to stimulate the circulation of essential energy throughout the body.

Ce massage ayurvédique à l'huile thérapeutique utilise des points de pression pour stimuler la circulation de l'énergie vitale dans tout le corps.

Shirodhara Third Eye - 50mins

Shirodhara Stimulation du Troisième Oeil

Shirodhara is a classic Ayurvedic therapy that involves a steady stream of warm herbal oil poured over the forehead. The gentle pressure and soothing warmth of the oil allows the body, mind and nervous system to experience a deep state of rest.

Le shirodhara est une thérapie ayurvédique classique qui consiste à verser un flux régulier d'huile chaude à base de plantes sur le front. La pression douce et la chaleur apaisante de l'huile permettent au corps, à l'esprit et au système nerveux de connaître un état de repos profond.

Ahava Facial - 60mins

Soin visage Ahava

Ayurvedic Facial Care is a natural and holistic beauty care, based on the principles and practices of Ayurveda. It purifies, nourishes and rejuvenates the skin for a radiant glow. This treatment enhances the sensory experience.

Le soin du visage ayurvédique est un soin de beauté naturel et holistique, basé sur les principes et les pratiques de l'Ayurveda. Il purifie, nourrit et rajeunit la peau pour lui donner un éclat radieux. Ce traitement renforce l'expérience sensorielle.



The Spa Signature Massage

Forfait Signature The Spa

Pure Bliss Signature Treatment - 2hrs

Soin Signature Pure Bliss

This escape from reality is surreal and leaves you feeling physically and mentally peaceful, with a guided meditation, soothing singing bowls, a head & feet meridian acupoints & a transcendent massage with chakras precious stone and with the finest blended oil of your choice.

Cette évasion réalité est surréaliste et vous laisse une sensation de pure euphorie physique et mentale, avec une méditation sensorielle guidée par le son du bol tibétain, des points acuponctures méridiens de la tête et des pieds et pour finir un massage transcendant avec des pierres chakras et un mélange d'huile essentielle de votre choix.

Signature Dead Sea Salt Anti-jetlag Treatment - 2hrs15mins

Soin Signature Anti-Jetlag au Sel de La Mer Morte

The signature sea salt treatment is a special combination of 100% natural dead sea salt and black mineral mud wrap following with mineral body lotion and a facial of your skin type which will work deep to clean, purify and restore the skins natural moisture balance, leaving it smooth, radiant and revitalised.

Le soin Signature au sel de mer est une combinaison spéciale de sel de la mer morte qui est 100 % naturel gorgé de minéraux suivis d'un enveloppement de boue minérale noire aux effets détox et la lotion minérale pour le corps et pour clôturer un soin visage unique qui agit en profondeur pour nettoyer, purifier et restaurer l'équilibre naturel de l'hydratation de la peau.

Signature Couple Californian Massage - 100 mins

Massage Californien Signature pour couple

The signature Californian couple massage is a nurturing process of touch and response that aims as much for relaxation as for the awakening of a mind-body awareness, this massage is to adapt the treatment to each and every guest's unique needs such as relieving tight muscles, improvements to circulation, nervous function and joint mobility, hence allowing your body and mind to be aligned.

Le massage Signature couple Californien est une approche globale qui vise autant la détente que l'éveil d'une conscience psycho-corporelle. Le but de ce massage est d'adapter le soin au besoin unique de chaque client, tel que le soulagement des muscles tendus, l'amélioration de la circulation, le fonctionnement nerveux et de la mobilité articulaire, permettant ainsi à votre corps et à votre esprit d'être alignés.

